

Title (en)

CONDITIONING BELT FOR SIPHON TYPE SPRINKLERS.

Title (de)

SCHUTZMASKE FÜR STREUER DES SYPHONTYPS.

Title (fr)

TAPIS DE CONDITIONNEMENT POUR SAUPOULDREUSES DE TYPE SIPHON.

Publication

EP 0187774 A1 19860723 (FR)

Application

EP 85903005 A 19850619

Priority

FR 8409831 A 19840622

Abstract (en)

[origin: FR2566372A1] The invention relates to the conditioning of siphon type sprinklers, that is to say sprinklers using the siphon principle for the flow of the product they contain. The object of the invention is the conditioning of one or a plurality of sprinklers (6) by means of a belt (ribbon) (1) supporting rigid or semi-rigid shafts (2) situated at regular intervals according to the size of the sprinklers (6) to be conditioned and enabling the obturation of the flow pipe (9) of said sprinklers (6).

Abstract (fr)

L'invention concerne le conditionnement des saupoudreuses de type siphon, c'est-à-dire des saupoudreuses utilisant le principe de siphon pour l'écoulement du produit qu'elles contiennent. Elle a pour objet un conditionnement de une ou plusieurs saupoudreuses (6) à l'aide d'un tapis (ruban) (1) supportant des axes rigides ou semi-rigides (2) situés à intervalles réguliers selon la taille des saupoudreuses (6) à conditionner et permettant l'obturation du tube d'écoulement (9) desdites saupoudreuses (6).

IPC 1-7

B65D 71/00; B65D 83/06; A47G 19/24

IPC 8 full level

A47G 19/24 (2006.01); **B65D 71/70** (2006.01); **B65D 83/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 19/24 (2013.01); **B65D 71/70** (2013.01); **B65D 83/06** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2566372 A1 19851227; FR 2566372 B1 19861226; EP 0187774 A1 19860723; IT 1209963 B 19890830; IT 8548251 A0 19850620;
WO 8600277 A1 19860116

DOCDB simple family (application)

FR 8409831 A 19840622; EP 85903005 A 19850619; FR 8500162 W 19850619; IT 4825185 A 19850620